
J E G Y Z İ K Ö N Y V 
 
Készült: Szentistván nagyközség képviselı-testületének 2011. szeptember 15. napján 
megtartott nyilvános ülésérıl. 
 
Helye: Polgármesteri Hivatal tanácskozó terme. 
 
Jelen vannak: Koncz József polgármester elnökletével Aranyosi Imre, Dr. Béres Imre 
Sándor, Dobóné Koncz Judit, Kampel Lászlóné, Kiss Lajos és Ördög Jakab képviselık. 
Tanácskozási joggal meghívott vendégek: Tóth Imréné dr. jegyzı, Koncz Mártonné aljegyzı, 
Galambos Lajosné óvodavezetı, Burai Jenı a CKÖ elnöke, Nyeste Józsefné nem képviselı 
bizottsági tag. és Juhászné Sánta Zsuzsanna pénzügyi csoportvezetı, Aranyosi Istvánné  
pénzügyi ügyintézı. 

I. NAPIREND ELİTT 
 
Koncz József polgármester köszönti a megjelenteket. A jelenléti ív alapján megállapítja, hogy 
a 7 fı képviselı-testületi tagból 7 fı jelen van, az ülés határozatképes és azt megnyitja.  
 
Jegyzıkönyv vezetésével megbízza Farkasné Koncz Anikó köztisztviselıt. Jegyzıkönyv  
hitelesítésére felkéri Dobóné Koncz Judit és Kampel Lászlóné képviselıket.  
 
Koncz József polgármester elıterjeszti javaslatát az ülés napirendjére, melyet a képviselı-
testület 7 egybehangzó igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbiak 
szerint fogadott el: 
 
 

N A P I R E N D 
 
Tárgy:                  Elıterjesztı 
 
1./ Tájékoztató az önkormányzat 2011. I. félévi gazdálkodásáról.                      Koncz József 
                                        polgármester 
 
2./ Javaslat az önkormányzat 2011 évi költségvetésérıl szóló rendeletének       Koncz József 
     módosítására.                 polgármester 
 
3./ Javaslat a házasságkötési eljárásról szóló törvényerejő rendelet végre-        Tóth Imréné dr. 

hajtásához kapcsolódó önkormányzati rendelet megalkotására.                    jegyzı 
 

4./ Beszámoló az Polgármesteri Hivatal munkájáról                                           Tóth Imréné dr. 
                                                                                              jegyzı 
 
5./ Javaslat a költségvetési szervek alapító okiratainak jogszabályi                     Koncz József 
     változások miatti módosítására                                                                         polgármester   
            
 
6./ Indítványok, javaslatok 
     - Javaslat az óvoda mőködésével kapcsolatos fenntartói döntések               Koncz József      
         meghozatalára                                                                                            polgármester 
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Zárt ülésen:  
 
- Tájékoztató az átruházott jogkörben hozott döntésekrıl.  
 
 
 
 

II.  NAPIREND TÁRGYALÁSA 
 
1./ Tárgy:  Tájékoztató az önkormányzat 2011. I. félévi gazdálkodásáról. 
Elıterjesztı: Koncz József polgármester 
 
Az elıterjesztés írásban a jegyzıkönyvhöz csatolva. 
 
Koncz József polgármester elmondja, hogy a napirendi pontot a pénzügyi-gazdasági bizottság 
az elmúlt nap folyamán megtárgyalta, felkéri Kampel Lászlóné bizottsági elnököt, hogy 
ismertesse a bizottság állásfoglalását. 
 
Kampel Lászlóné a pénzügyi-gazdasági bizottság elnöke elıadja, hogy a bizottság 
megtárgyalta az önkormányzat I. félévi gazdálkodásáról szóló tájékoztatót és azt módosítás 
nélkül javasolja elfogadásra a képviselı-testületnek.   
 
Koncz József polgármester szóbeli kiegészítésében elmondja, hogy a tájékoztató részletesen 
tartalmazza az I. félév gazdálkodásának adatait, ezért csak néhány gondolattal kívánja 
kiegészíteni azt. A számadatok a testület tagjai elıtt ismertek, hiszen a döntéseket közösen 
hozták meg. Megállapítható, hogy az önkormányzat és intézményei az elsı félévben jól 
gazdálkodtak, az elmúlt évekhez hasonlóan takarékos gazdálkodást folytattak. Megemlíti, 
hogy az I. félév folyamán idınként voltak pénzügyi nehézségek. Ismert, hogy a költségvetés 
tervezése hiánnyal történt. A félév végére már voltak fizetési nehézségek, kifizetetlen 
számlák. Testületi döntés született a folyószámla hitelkeret megemelésérıl.  Július 1-jén 
érkezett meg az un. ÖNHIKI támogatás.  Ezt követıen rendezıdött a pénzügyi helyzet.  Úgy 
értékeli, hogy összességében jól sikerült a félév gazdálkodása, ezért a munkatársakat, az 
intézmények dolgozóit köszönet illeti.  
 
 
Képviselıi hozzászólások: 
 
Dr. Béres Imre Sándor képviselı érdeklıdik, hogy az elkövetkezı idıszakban van e realitása, 
hogy a rendelı akadálymentesítése megtörténjen, hiszen erre vonatkozóan is egyre szigorúbb 
szabályok vonatkoznak. Emellett szükség lenne a főtésrendszer korszerősítésére is. 
 
Dobóné Koncz Judit. képviselı – utalva az elıterjesztésben leírtakra - a Szennyvíz-üzemeltetı 
Társulás gazdálkodásával kapcsolatban kérdezi, hogy a társulás költségvetésének  
végrehajtásáról mit lehet tudni.. 
 
Koncz József polgármester a rendelı akadálymentesítésével kapcsolatban feltett kérdésre 
válaszolva elmondja, hogy azt fontosnak tartja, napirenden van. Ismert azonban, hogy az 
önkormányzatoknál minden nagyobb beruházás pályázat függvénye. Információi szerint van 
remény, hogy az egészségügyi intézmények korszerősítése, akadálymentesítésére a 
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közeljövıben írnak ki pályázatot. Figyelemmel kíséri és élni fog a pályázati lehetıséggel. 
Arra törekszik, hogy a többi intézményhez hasonlóan az akadálymentesítéssel együtt történjen 
meg egyéb korszerősítés is, így a főtésrendszer korszerősítése.    
A Szennyvíz-üzemeltetı Társulással kapcsolatban emlékezteti a testület tagjait, hogy a 
Társulás  gazdálkodása során az elmúlt évben túl-beruházás történt. Az eredetileg tervezett 18 
millió Ft helyett 45 millió Ft lett a beruházás végösszege. Emiatt várható volt, hogy idén 
pénzügyi nehézségek jelentkeznek. Forrást kellet elıteremteni. Szerencsére plusz költség nem 
jelentkezett, azon túl, hogy a mindennapi mőködést biztosítani kell. Év elején 6 millió Ft-os 
áramszámla érkezett, ennek már az utolsó részlete is kifizetésre került. Mindezen okokból 
átütemezést kellett végrehajtani. Úgy látható, hogy év végére sikerül rendezni.  Gondot jelent, 
hogy akadoznak a befizetések. A féléves kimutatások szerint Szentistvánon 4 millió Ft, 
Mezıkeresztesen 5 millió Ft, Mezınagymihályon és Mezınyárádon 1-1 millió Ft a 
kintlévıség. Ha ez nem lenne, akkor ki tudnánk fizetni a szállítói tartozásokat. Erıfeszítések 
történnek a behajtásra, de ez szennyvízdíj behajtása esetén nem egyszerő. Itt a szolgáltatást 
nem lehet kikapcsolni, elzárni mint a gáz vagy az áram ellátást. Elmondja, hogy minden 
törvényes eszközt, lehetıséget kihasználva törekszenek a kintlévıség behajtására. 
Folyamatban van az elektronikus aláírás intézése, amivel a közjegyzıt felhatalmazza a fizetési 
meghagyás kibocsátására.. Megjegyzi, hogy hasonlóan magas, közel 6 millió Ft a lakossági 
hátrálék aránya a szemétszállítási díj befizetésénél is.   
 
Mivel több kérdés, hozzászólás nem érkezett Koncz József polgármester szavazást 
kezdeményezett. 
 
Ezt követıen a képviselı-testület 7 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül 
jóváhagyólag tudomásul vette az önkormányzat I. félévi gazdálkodásáról szóló tájékoztatót.   
 
 
2./ Tárgy. Javaslat az önkormányzat 2011. évi költségvetésérıl szóló rendeletének 
módosítására. 
Elıterjesztı: Koncz József polgármester 
 
Az elıterjesztés írásban a jegyzıkönyvhöz csatolva. 
 
Koncz József polgármester elmondja, hogy a napirendet a Pénzügyi- és Gazdasági Bizottság  
szintén megtárgyalta. Felkéri Kampel Lászlóné bizottsági elnököt, hogy ismertesse a bizottság 
állásfoglalását. 
 
Kampel Lászlóné bizottsági elnök tájékoztatja a jelenlévıket, hogy a bizottság megtárgyalta a 
rendeletmódosítással kapcsolatos elıterjesztést és egyhangúlag elfogadásra javasolja a 
képviselı-testületnek. 
 
Koncz József polgármester kiegészítésében szól arról, hogy a költségvetés átrendezıdése 
miatt szükségessé vált bizonyos módosítások elvégzése. Példaként említi a hıszolgáltatási 
szerzıdés felmondása miatti átrendezıdést. A kazán megvásárlása miatt a felhalmozási hiány 
15 millió forinttal megnövekedett. Azért is mutat torz képet az I. félévi hiány, mert az 
ÖNHIKI támogatás július 1-jén érkezett meg, így nem korrigálta az I. félévi hiány mértékét. 
Megjegyzi, hogy ez az átrendezıdés pozitív változás, hiszen nem mindegy, hogy a hiány 
felhalmozásból, vagy mőködési hiányból tevıdik össze. A mőködési hiány pillanatnyilag 6 
millió Ft.  Ha az ÖNHIKI támogatást a II. ütemben ismét megkapjuk a hiány az év végére 
lefaragható. 
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Tájékoztatja a jelenlévıket, hogy az elıterjesztés 6. pontja szerint a környezetvédelmi alap 
felhasználásáról külön határozathozatalról szól. Idıközben tisztázódott, hogy nem kötelezı a 
külön határozathozatal. 
 
A komposztáló és a sportöltözı felújítása pályázattal kapcsolatban tájékoztatja a képviselı-
testületet, hogy mindkét pályázatról megérkezett a támogatási okirat: A komposztálót február 
végéig be kell fejezni, ennek során 200 db komposztáló edény kerül kihelyezésre a 
településen. Ennek kiosztásához kéri a képviselık segítségét. A sportöltözı pályázattal 
kapcsolatban megjegyzi, hogy bár az igényelt összegtıl, mintegy 10%-al kevesebb támogatást 
ítéltek meg, de itt kedvezıek a finanszírozási feltételek. Esetleg még ebben az évben is 
megvalósítható lenne a beruházás, hiszen a közel 5 millió Ft-os támogatás 30%-át már 
magkapta az önkormányzat.  A kivitelezıi szerzıdés megkötésére november 30-ig kerül sor, 
ezután a többi összeg is lehívható. A beruházást 2012. június 30-ig kell befejezni.  
 
Tájékoztatja a képviselı testület tagjait, hogy a Tájház felújítás a jövı hétfın elkezdıdik. A 
kivitelezés 13 millió Ft-ba fog kerülni. Ez a pályázat utófinanszírozású. Azért került sor a 
beruházások közötti átütemezésre, hogy a Tájház felújítása ebben az évben teljesen 
befejezıdhessen. A falumegújításra nyert pályázatból idén két épület – a Polgármesteri 
Hivatal és az önkormányzati étterem - külsı festése valósul meg, melynek költsége kb. 
600.000-700.000- Ft  
 
Koncz József polgármester a Tájház felújítása pályázattal kapcsolatban elmondja, hogy 
további költségek merültek fel, mint például a mőszaki ellenır és a bonyolító költsége. Utal 
rá, hogy a pályázat megírása nagyon kedvezı áron történt, 50.000,-Ft-os jelképes összegbe 
került. Akkor belefoglalták a szerzıdésbe, hogy amennyiben a pályázat nyer külön díjazásért 
a pályázatíró cég végzi a bonyolítói feladatokat, amennyiben pedig nem ıt bízza meg az 
önkormányzat a munkálatok végzésével, úgy 5% sikerdíj illeti meg. A céget felkértük a 
bonyolításra, megtették ajánlatukat, ami összegszerően 500.000,-Ft + ÁFA. Megjegyzi, hogy 
tájékozódásul egy másik cégtıl is kért ajánlatot, ami 100.000,-Ft-tal került volna kevesebbe. 
Látható tehát, hogy összességében nem számottevı a különbség.  
 
Dobóné Koncz Judit képviselı felveti, hogy az utak kátyúzása alkalmával lenne-e lehetıség 
az un. Katonai út javítására, mivel igen rossz állapotban van. 
 
Kiss Lajos képviselı felveti, hogy ha lenne rá lehetıség a kátyúzással egyúttal a 
balesetveszélyessé vált iskolai bitumenes pályát is ki kellene javítani. 
 
Koncz József polgármester válaszában elmondja, hogy az utak kátyúzása kapcsán is várt 
megfelelı pályázatra. Megemlíti, hogy került ugyan kiírásra pályázat, de abban az 
önkormányzat nem vehetett részt, mivel kizárták az olyan pályázót, aki a megelızı 2 éven 
belül hasonló szakágban kiírt pályázatban nyertes volt. Esetünkben ilyen volt a közvilágítás 
korszerősítése pályázat.   
A település útjainak felmérése megtörtént, kb. 15-20 db olyan kátyú van, aminek javítása 
feltétlenül szükséges. Vannak olyan szakaszok pl. Jókai utca, Táncsics utca, Rákóczi utca 
egy-egy része, ahol a fél úttest meg van süllyedve. Itt nem elegendı a kátyúk kijavítása, ki 
kell cserélni a megsüllyedt pályarészt. Tájékoztatja a jelenlévıket, hogy kért árajánlatot. 
Kátyúzás esetében 9.000,- Ft/m2, az útpálya teljes javításnál pedig 11.500,-Ft/m2 az 
ajánlattevı által megjelölt ár.  A katonai út javításával kapcsolatban arról tájékoztat, hogy ez 
ügyben már többször megkereste a közútkezelıt. A javítás mellett kérte a kaszálás elvégzését 
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is. Azt a választ kapta, hogy pénzhiány miatt nincs rá lehetıség. Ehhez kapcsolódóan 
elmondja, hogy nagyobb esély van arra, hogy az autópálya felhajtótól a Széchenyi utca elejéig 
történik út felújítás. Erre már a terv is készen van, megfelelı pályázatra vár. A bitumenes 
pálya javításának véleménye szerint nincs akadálya.  
 
Mivel több kérdés, hozzászólás nem érkezett, Koncz József polgármester szavazást 
kezdeményezett. 
 
Ezt követıen a képviselı-testület 7 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül 
meghozta soron következı rendeletét. 
 

SZENTISTVÁN NAGYKÖZSÉGI ÖNKORMÁNYZAT KÉPVISEL İ-TESTÜLETÉNEK 
9/2011.(IX.16.) önkormányzati rendelete 

 
Az önkormányzat 2011. évi költségvetésérıl szóló 3/2011.(II.28.) önkormányzati  

rendelet módosításáról. 
 
A rendelet szövege írásban a jegyzıkönyvhöz csatolva 
 
 
 
3./ Tárgy:  Javaslat a házasságkötési eljárásról szóló törvényerejő rendelet végrehajtásához 
kapcsolódó önkormányzati rendelet megalkotására. 
Elıterjesztı: Tóth Imréné dr. jegyzı 
 
(Az elıterjesztés írásban a jegyzıkönyvhöz csatolva.) 
 
Tóth Imréné dr. jegyzı ismerteti a rendelet-tervezet megalkotására vonatkozó legfıbb elveket. 
Elmondja, hogy 2011. január 1-tıl módosult az anyakönyvi jogszabály, ami felhatalmazza az 
önkormányzatokat, hogy rendeletben szabályozzák a hivatali helyiségen kívüli, valamint a 
hivatali munkaidın kívül történı házasságkötés engedélyezésének szabályait, valamint a 
többletszolgáltatásért az önkormányzat és az anyakönyvvezetı részére fizetendı díj mértékét. 
Megjegyzi, hogy bár eddig nem volt gyakorlat, de a jövıben számítani kell rá, hogy 
különleges kérésekkel is megkeresik az anyakönyvezetıt. Elmondja, hogy a bejegyzett 
élettársi kapcsolatra vonatkozóan a Szentistváni önkormányzatnak nincs hatásköre.  
Az eddigi gyakorlat szerint a házasságkötések a Polgármesteri Hivatal nagytermében, illetve a 
Mővelıdési Ház kis- és nagytermében történtek. Ezek a helyszínek továbbra is megfelelıek, 
így a rendelet-tervezetben kiterjesztette az anyakönyvvezetı hivatali helyiségévé a 
Mővelıdési Ház rendezvénytermeit is.  A jövıben szabályozni kell a külsı helyszínen történı 
házasságkötés engedélyezésének, illetve igénybe vétel esetén a térítési díjnak a szabályait, 
valamint a munkaidın kívüli házasságkötést. Törekedett az engedélyezés szabályainak 
leegyszerősítésére. Példaként említi, hogy a hivatali munkaidın kívüli házasságkötésre nem 
kell külön engedélyt benyújtani, ha az a rendeletben meghatározott szombati idıpontban 
történik. Az eddigi gyakorlatban még nem volt rá példa, hogy a házasulandók valamilyen 
külsı helyszínt szerettek volna igénybe venni. A jövıben azonban erre is fel kell készülni. 
Véleménye szerint bármilyen különleges kéréssel elıállhatnak a házasulandók, ezért meg kell 
adni a jogot az anyakönyvvezetı részére, hogy eldönthesse, megfelelı-e a kiválasztott 
helyszín a házasságkötésre, illetve vállalja-e az abban való közremőködést. Természetesen, ha 
lehetséges teljesítjük az ilyen kéréseket. Ezt követıen ismerteti a tervezet mentességekre, 
többletszolgáltatásokért fizetendı díjakra valamint az anyakönyvvezetı díjazására vonatkozó 
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rendelkezéseit. Kéri a képviselı-testületet, hogy szíveskedjen megtárgyalni az elıterjesztést és 
döntést hozni.  
 
Koncz József. polgármester megköszöni a tájékoztatást, megkérdezi a képviselıket, hogy az 
elıterjesztéssel kapcsolatban van-e kérdésük, véleményük. 
 
Mivel kérdés, javaslat a képviselık részérıl nem érkezett, ezért Koncz József polgármester 
szavazást kezdeményezett. 
 
Ezt követıen a Képviselı-testület 7 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül 
meghozta soron következı rendeletét: 
 
 

SZENTISTVÁN NAGYKÖZSÉGI ÖNKORMÁNYZAT KÉPVISEL İ-TESTÜLETÉNEK 
10/2011.(IX.16.) önkormányzati rendelete 

 
A házasságkötés létesítésének helyi szabályairól, a többletszolgáltatásért 

 fizetendı díjakról. 
 
A rendelet szövege írásban a jegyzıkönyvhöz csatolva 
 
 
4./ Tárgy: Beszámoló a Polgármesteri Hivatal munkájáról. 
Elıterjesztı: Tóth Imréné dr. jegyzı 
 
( Az elıterjesztés írásban a jegyzıkönyvhöz csatolva) 
 
Tóth Imréné dr. jegyzı a beszámolóval kapcsolatban nem kíván szóbeli kiegészítést tenni.  
Annyit jegyez meg, hogy arányaiban próbálta bemutatni a hivatal munkatársainak feladatait, 
erıfeszítéseit. A létszámkérdésre az önkormányzatokat érintı várható jogszabályi változások 
miatt  nem kívánt kitérni. Elmondja, hogy a technikai feltételek javítására, a számítástechnikai 
kapacitás fejlesztésére a jövıben fedezetet kell biztosítani, mert a jelenlegi technikai háttér 
nem fogja tudni kiszolgálni a növekvı elvárásokat.  
 
Dr. Béres Imre Sándor képviselı megköszöni az alapos, statisztikai pontosságú tájékoztatót. 
A hivatali feladatok közül kitér az egyre növekvı feladatot jelentı adóbehajtásra. Az adók, 
hátrálékok, beszedése egyre több feladatot ad az önkormányzatnak, amit megfelelı törvényes 
eszközök, eljárási gyakorlat híján nehéz teljesíteni. Az elszegényedı középréteg is egyre 
nehezebben tudja befizetni adótartozásait. Tovább növekszik a dolgozókra háruló 
pszichológiai terhelés is.  
 
Kiss Lajos képviselı elmondja, hogy munkájából adódóan napi kapcsolata van a hivatallal. 
Tapasztalja, hogy az ügyfelek anyagi és egzisztenciális problémáikból adódó dühüket egyre 
gyakrabban a hivatal dolgozóin vezetik le. Ilyenkor a hivatal munkatársainak türelmén múlik, 
hogy a helyzet nem fajul el. A jövıben el kell gondolkodni azon, hogy szükség esetén hogyan 
tudják megvédeni a dolgozókat az esetleges komolyabb attrocitásoktól. A tájékoztatóban szó 
van az iskolai hiányzásokról is. A félreértés elkerülése végett megjegyzi, hogy a nagyfokú 
hiányzások nem az általános iskolás tanulókra jellemzıek, hanem a középiskolásokra. 
Általános iskolában még elegendınek bizonyul az iskolába járásra való felhívás, az 
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igazolatlan hiányzás nem jellemzı. Végül elismerését fejezi ki a hivatal munkatársainak, 
kitartást kíván munkájukhoz.  
 
 
Koncz József polgármester 10 perc szünetet rendel el.   
 
 
Szünet után. 
 
 
Ördög Jakab képviselı egyetért a beszámolóban leírtakkal és a jegyzıasszony szóbeli 
kiegészítésében elmondottakkal. Jól ismeri a hivatali feladatokat és a dolgozók munkáját. 
Elismerését fejezi ki. Sajnálattal jegyzi meg, hogy az elmúlt években csak két fı szerzett 
fıiskolai diplomát, szerette volna, ha többen élnek ezzel a lehetıséggel. Szerinte is szükség 
lesz a hivatal helyiségeinek felújítására, a technikai feltételek korszerősítésére. Megjegyzi, 
hogy az elmúlt idıszakban a hivatal épületében csak apróbb felújításokat sikerült elvégezni. A 
többi intézményhez viszonyítva a hivatal háttérbe szorult, ez részint tudatos volt, ne érhesse 
az a vád, hogy a hivatalra költenek a többi intézmény rovására. Amennyiben a jövıben jut rá 
pénz mindenképpen támogatja a hivatal komolyabb felújítását.  Szükségesnek tartja az 
informatikai fejlesztést, hiszen a csökkenı dolgozói létszám mellett, a növekvı feladatokat 
csak úgy lehet elvégezni, ha ehhez adott a megfelelı technikai háttér. Mindemellett fontosnak 
tartja a közösség összetartását, közös programok, összejövetelek tartását is. 
Elmondja még, hogy az elıterjesztésben szó esik a közfoglalkoztatásról. Ehhez kapcsolódóan 
megjegyzi, hogy pár héttel ezelıtt a közmunkások a délelıtti órákban égették a levágott füvet, 
holott a rendelet szerint égetni 15-19 óra között lehet.  Kéri, hogy erre figyeljenek oda, mert 
így a lakosoktól sem lehet megkövetelni, hogy betartsák a szabályokat.  
Az iparőzési adóval kapcsolatban kérdezi, hogy pontos-e a tájékoztatóban szereplı adat?  E 
szerint az iparőzési adó elıleg 28 millió forint a költségvetésben tervezett 22,5 millió 
forinthoz képest. Ha ez így van, akkor viszont a 9 millió Ft-os befolyt összeget kevésnek 
tartja..        
   
Dobóné Koncz Judit képviselı köszöni a részletes és tartalmas beszámolót. Elmondja, hogy 
sokszor keresik meg a lakosok, azzal a kéréssel, hogy adjon felvilágosítást a különbözı 
támogatásokról, pl. közgyógyellátás, lakásfenntartási támogatás, gyermekvédelmi 
kedvezmény stb. Nem szeretné azzal visszautasítani a hozzá fordulókat, hogy érdeklıdjenek a 
hivatalban. Ezért kéri, hogy készüljön egy rövid tájékoztató ezeknek a támogatásoknak a 
feltételeirıl, fıbb szabályairól.  Másik kérése, hogy az égetésre vonatkozó helyi szabályok 
ismételten kerüljenek be a kábel tv képújságába, mert mindenkinek sok bosszúságot okoz a 
folyamatos füstölés.   
 
Tóth Imréné dr. jegyzı: megköszöni az észrevételeket. Elmondja, hogy a beszámolóban 
leírtakat a dolgozókkal ismerteti és munkaértekezlet keretében megbeszélik. Az égetéssel 
kapcsolatos felvetést jogosnak tartja.  Ugyan rendkívüli eset volt, hogy a közmunkások az 
egyik délelıtt égettek, de valóban helytelen volt az idıpont megválasztása. A jövıben erre 
ügyelni fognak. Az égetésre vonatkozó szabályokat ismételten megjelentetik a képújságban, 
egyúttal kéri a polgármestert, hogy hétfıi lakossági tájékoztatójában is hívja fel a lakosság 
figyelmét a szabályok betartására.  Az iparőzési adó számai a május 31-ig benyújtott és 
feldolgozott bevallások alapján kerültek a beszámolóba.  A 2. félévi befizetések és a 
december 20-i feltöltés még jelentısen befolyásolják a számok alakulását. Remélhetıleg nem 
fog érkezni már sok módosító bevallás. Ellenırizni fogja a kapott adatokat.    
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Koncz József polgármester is megköszöni a tartalmas beszámolót. Elmondja, hogy személy 
szerint is úgy tapasztalja, hogy a hivatal dolgozói tisztességgel, becsülettel végzik 
munkájukat. Fontosnak tartja azt is, hogy a dolgozók olyan feladatokban is kiveszik részüket, 
amelyek nem tartoznak szorosan a hivatali munkához. Például részt vesznek a 
segélycsomagok kiosztásában, illetve az önkormányzati rendezvényeken is segítenek.  
Véleménye szerint is fontos a közösségépítést és igyekszik is tenni érte.  Ezt bizonyítja többek 
között a köztisztviselık napja alkalmából szervezett, jól sikerült kirándulás, vagy azok az 
összejövetelek is melyeket idınként egy-egy névnap kapcsán tartanak.  
A hivatal belsı felújítására, korszerősítésére nagy szükség lenne. Az elmúlt évek során erre 
költöttek a legkevesebbet.  Mihelyst adódik rá lehetıség, el kell végezni a felújítást.  
 
Több kérdés, hozzászólás nem volt a képviselı-testületi tagok részérıl, a képviselı testület a 
hivatal munkájáról szóló beszámolót jóváhagyólag tudomásul vette.   
 
 
 
5./ Tárgy: Javaslat a költségvetési szervek alapító okiratainak jogszabályi változás miatti 
módosítására. 
Elıterjesztı: Koncz József polgármester 
 
(Elıterjesztés írásban a jegyzıkönyvhöz csatolva) 
 
Képviselıi hozzászólás, kérdés nem volt. 
 
Koncz József polgármester szavazást kezdeményezett Szentistván nagyközségi 
Önkormányzat Polgármesteri Hivatala Alapító okiratának módosítására. Ezt követıen a 
képviselı-testület 7 egybehangzó igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül 
meghozta soron következı határozatát: 
 
Szentistván nagyközség Képviselı-testületének 
40/2011.(IX.15.) határozata 
 
Tárgy.  Szentistván nagyközségi Önkormányzat Polgármesteri Hivatala alapító okiratának 
módosítása. 
 
Szentistván nagyközség Képviselı-testülete a Polgármesteri Hivatal alapító okiratát jelen 
határozat melléklete szerint módosítja, egyúttal a módosítással egységes szerkezetbe foglalt 
alapító okiratot kiadja.  
 
Felhatalmazza polgármesterét a szükséges intézkedések megtételére. 
 
Határidı: azonnal 
Felelıs: Koncz József polgármester 
 
 
Ezután Koncz József polgármester szavazást kezdeményezett az István Király Általános 
Iskola alapító okiratának módosítására. 
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A képviselı-testület 7 egybehangzó igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül 
meghozta soron következı határozatát:  
 
Szentistván nagyközség Képviselı-testületének 
41/2011.(IX.15.) határozata 
 
Tárgy:    István Király Általános iskola alapító okiratának módosítása.  
 
Szentistván nagyközség Képviselı-testülete az István Király Általános Iskola alapító okiratát 
jelen határozat melléklete szerint módosítja, egyúttal a módosítással egységes szerkezetbe 
foglalt alapító okiratot kiadja. 
 
Felhatalmazza polgármesterét a szükséges intézkedések megtételére. 
 
Határidı: azonnal 
Felelıs: Koncz József polgármester 
 
Végül Koncz József polgármester szavazást kezdeményezett a Szentistváni Napközi Otthonos 
Óvoda alapító okiratának módosítása tárgyában.  
 
 Ezt követıen a képviselı-testület 7 egybehangzó igen szavazattal, ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül meghozta soron következı határozatát. 
 
Szentistván nagyközség Képviselı-testületének 
42/2011.(IX.15.) határozata 
 
Tárgy.  Szentistváni Napközi Otthonos Óvoda alapító okiratának módosítása. 
 
Szentistván nagyközség Képviselı-testülete a Szentistváni Napközi otthonos Óvoda alapító 
okiratát jelen határozat melléklete szerint módosítja, egyúttal a módosítással egységes 
szerkezetbe foglalt alapító okiratot kiadja. 
 
Felhatalmazza polgármesterét a szükséges intézkedések megtételére. 
 
Határidı: azonnal 
Felelıs: Koncz József polgármester 
 
 
 
6../ Indítványok, javaslatok 
 
 a.)  Tárgy: Javaslat az óvoda mőködésével kapcsolatos fenntartói döntések                                  
                               meghozatalára. 
 Elıterjesztı: Koncz József polgármester  
 
Az elıterjesztés írásban a jegyzıkönyvhöz csatolva. 
 
Koncz József polgármester az elıterjesztéshez szóbeli kiegészítést nem kíván tenni.  
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A képviselık részérıl kérdés, hozzászólás nem hangzott el, ezért Koncz József polgármester 
szavazást kezdeményezett. 
 
Ezt követıen a képviselı-testület 7 egybehangzó igen szavazattal meghozta soron következı 
határozatát:   
 
Szentistván nagyközség Képviselı-testületének  
43/2011.(IX.15.) határozata 
 
Tárgy: Az óvoda mőködésével kapcsolatos fenntartói döntések meghozatala. 
 
Szentistván nagyközség Önkormányzat Képviselı-testülete a közoktatásról szóló 1993. évi 
LXXIX. törvény 102. § (2) bekezdés a.) és c.) pontjában, valamint a Dél-Borsodi Napközi-
otthonos Óvodafenntartó Társulás társulási megállapodásában meghatározott fenntartói jogok 
szabályozásra figyelemmel meghozta a következı határozatot: 
 

1.) Szentistván Nagyközség Önkormányzat Képviselı-testülete a Szentistváni Napközi-
otthonos Óvoda óvodavezetı kérelmében foglaltaknak megfelelıen engedélyezi, hogy 
a 2011/2012-es nevelési évben, az óvoda 2011. november 2-tıl 2011. november 5-ig 
ıszi szünet miatt, valamint a 2011. december 22-tıl 2012. január 2-ig téli szünet miatt 
zárva tartson. 

2.) A képviselı-testület a 2011/2012-es nevelési évben engedélyezi továbbá, hogy a 
Szentistváni Napközi-otthonos Óvoda Tiszadorogmai Tagóvodájában az óvodai 
maximális csoportlétszám legfeljebb 33 fı létszámhatárig átlépésre kerüljön a 
Közoktatásról szóló 1993. évi LXXIX. törvény 3. számú melléklet II. rész 1. és 7. 
pontjában és 8. pontjában foglaltak betartásával.    

 
Határidı: értelem szerint 
Felelıs: Galambos Lajosné óvodavezetı 
 
A határozat melléklete írásban a jegyzıkönyvhöz csatolva. 
 
 
 
  b.)  Tárgy: Kéményseprı-ipari közszolgáltatás végzésére irányuló kérelem
 Elıterjesztı: Koncz József polgármester 
 
Koncz József polgármester ismerteti a Mezıkövesdi VG Városgazdálkodási ZRt. 
kéményseprı-ipari közszolgáltatás átszervezése iránti kezdeményezését. A cég a jelenleginél 
kedvezıbb árajánlattal kereste meg. A vonatkozó jogszabályok rendelkezései jelen 
idıpontban nem teszik lehetıvé a szolgáltató váltást. Kéri a képviselı-testület döntését abban, 
hogy 2013. január 1-jei hatállyal a szükséges elıkészítı intézkedéseket megtegye.  
 
Ördög Jakab véleménye szerint lehet foglalkozni az ajánlattal, de kérni kell, hogy legalább 3 
évig a bevezetı árat alkalmazza a cég. Évekkel ezelıtt, már volt példa ilyen jellegő 
megkeresésekre, aztán a tapasztalatok szerint ezek a szolgáltatók a következı évben 
lényegesen magasabb áremelést hajtottak végre. Akik akkor átléptek általában meg is bánták. 
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Kampel Lászlóné képviselı szerint ez egyébként is egy olyan szolgáltatás, ami a gyakorlatban 
úgy mőködik, hogy a pénzt beszedik, de konkrét szolgáltatást nem végeznek. Szerinte az 
árban különbséget kellene tenni az ellenırzés és a ténylegesen elvégzett munka között. 
 
Mivel több kérdés, hozzászólás nem volt Koncz József polgármester szavazást 
kezdeményezett. Ezt követıen a képviselı-testület 7 egybehangzó igen szavazattal, 
ellenszavazat és tartózkodás nélkül meghozta soron következı határozatát: 
 
Szentistván nagyközség Képviselı-testületének 
44/2011.(IX.15.) határozata 
 
Tárgy: Kéményseprı-ipari közszolgáltatás átszervezése.  
 
Szentistván Nagyközségi Önkormányzat Képviselı-testülete megtárgyalta a Mezıkövesdi VG 
Városgazdálkodási Zártkörően Mőködı Részvénytársaság kéményseprı-ipari közszolgáltatás 
átszervezése iránti kezdeményezését.  
 
A Képviselı-testület felhatalmazza Koncz József polgármestert, hogy 2013. január 1-jei 
hatállyal készítse elı Szentistván település kéményseprı-ipari közszolgáltatásával kapcsolatos 
feladat Borsod-Abaúj-Zemplén Megyei Önkormányzattól történı átvállalása és a 
közszolgáltatás folyamatos biztosítása érdekében szükséges további képviselı-testületi 
döntéseket.   
 
Felelıs: Koncz József polgármester 
Határidı: értelem szerint 
 
 
                     c.) Tárgy: Többcélú társulási kezdeményezés az egészségügyi alapellátás                                                                                         
színvonalának javítására, valamint térfigyelı kamerarendszer kiépítésére. 

Koncz József polgármester elmondja, hogy a napokban kistérségi társulás ülésén vett részt.  
Ezzel kapcsolatban az alábbiakról tájékoztatja a képviselı-testület tagjait. Az ülés egyik 
témája volt a térfigyelı kamerarendszer kiépítése. Emlékezteti a jelenlévıket, hogy a 
kamerarendszer kiépítésének fontossága már többször szóba került a testületi üléseken is. 
Arról is beszéltek, hogy a költségek miatt ez egyénileg kivitelezhetetlen. Így született meg a 
döntés, hogy térségi összefogással kellene megvalósítani. A központ Mezıkövesden lenne.  
Szükséges egy komoly technikai háttér kiépítése, a költsége kb. 250-300 millió Ft.  Az ülésen 
arról döntöttek, hogy megbíznak egy céget a tanulmányterv elkészítésével. Mivel az 
országban nincs példa hasonló térségi összefogás keretében mőködı kamerarendszerre, a terv 
mintaprojektként a benyújtásra kerül a Belügyminisztériumba. Bíznak benne, hogy sikerül 
anyagi támogatást szerezni a projekthez. A társulásnak elkülönített forrása van az önerıre A 
kistérségi ülés másik napirendje az egészségügyi alapellátás javításával volt kapcsolatos.  A 
kezdeményezés lényege, hogy a háziorvosok  a kijelölt napokon  helyben leveszik a vért és 
ennek beszállítása  kistérségi jármővel történne meg. Ezzel kapcsolatban a háziorvosok 
részére kérdıíveket fognak kiküldeni. Második lépesben pedig azt szeretnék elérni, hogy a 
betegek a háziorvoson keresztül a lelethez is hozzájutnának.  Ehhez természetesen szükséges 
a számítógépes rendszerek fejlesztése, összehangolása. Az ehhez való hozzájárulás, a 
lakosság számához viszonyítva kerül meghatározásra, kb. 4-5 Ft-os költséget jelentene.  
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Béres Imre Sándor képviselı elmondja, hogy háziorvosi körzetében már 13 éve mőködik ez a 
gyakorlat. Az ötletet jónak tartja, csak megfelelıen ki kell dolgozni, le kell folytatni a 
szükséges egyeztetéseket a háziorvosokkal, ÁNTSZ-szel stb. Arra is ügyelni kell, hogy ez egy 
pluszszolgáltatás, ami elsısorban rendszerbetegségben szenvedı, bizonyos kor fölötti, illetve 
ágyhoz kötött betegek érdekeit szolgálja. Meg kell találni a finanszírozás megfelelı módját is.   
 
A képviselı-testület a polgármesteri tájékoztatót 7 igen szavazattal  egyhangúlag tudomásul 
vette.  
 
 
Koncz József polgármester 10 perc szünetet rendel el. 
 
Szünet után. 
 
 

d./ Tárgy: Állásfoglalás a Felszabadulás utcai járda felújítása tárgyában. 
 

Koncz József polgármester a Felszabadulás úti járda felújításában várja a képviselık 
véleményét, javaslatát.  Elmondja, hogy a járda felújítása elkerülhetetlen.  Egyik megoldás, 
hogy a régi nyomvonalon kerül helyreállításra a járda, de az is felvetıdött, hogy az út mellett 
új nyomvonalon épüljön meg. Ez esetben biztonsági okból szalagkorlát megépítésére is 
szükség lesz, ami megnöveli a költségeket.  
 
 
Kampel Lászlóné képviselı egyetért abban, hogy mindkét megoldás mellett szólnak érvek. 
Elmondja, hogy az emberek igen is használták a járdát, azon közlekedtek, amíg megfelelıen 
karban volt tartva. Ma már olyan állapotban van, hogy az idıs, sérült, vagy mozgáskorlátozott 
embereknek szinte lehetetlen rajta közlekedni, ezért nem használják.  Megjegyzi, hogy amíg 
volt helyben építéshatóság ellenıriznie kellett volna a járdaépítést, ezzel elkerülhetı lett 
volna, hogy szintkülönbségekkel épüljön meg egy-egy szakasz. Javaslata szerint több 
lépésben célszerő a felújítást elvégezni. Elsıként a központtól az un. régi Tüzép-ig a régi 
nyomvonalon állítsák helyre a járdát. A Tüzéptıl a benzinkútig kérdéses, hogy melyik a 
célszerő megoldás.  Ha viszont elkészül a járda, meg kell követelni, hogy a gyalogosok azt 
használják, mert az úttesten való szabálytalan közlekedés rendkívül balesetveszélyes.   
 
Aranyosi Imre képviselı egyetért ez elızı véleménnyel. Hozzáteszi, hogy a Földhivatalnál 
meg kell nézni, hogy pontosan hol van a Benzinkút határa, hol lehet elhelyezni a járdát.  
 
Több vélemény, javaslat nem hangzott el. 

 
       Állásfoglalás: A képviselı-testület egyetértett a Felszabadulás utcai járda felújítása 
tárgyában azzal, hogy a járdát Felszabadulás utca 2. szám és a Felszabadulás utca 42. 
szám közötti szakaszon a  régi nyomvonalon kell helyreállítani.     

 
   

e./ Tárgy: Külterületi földrészek értékesítésére vonatkozó igény   
 

Koncz József polgármester a külterületi földek értékesítése kapcsán tájékoztatja, a képviselı-
testületet, hogy Holló József – aki jelenleg egy részét bérli a területnek - jelezte vételi 
szándékát. Ezek a külterületi elaprózódott földek összesen kb. 4-5 Hektárnyi területőek, 
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mővelési águk különbözı. Van köztük szántó mővelési ágú terület, de olyan  is, ami jelenleg 
nem mővelhetı nádas. Az elızetes megbeszélés során Holló Józseffel 35,- Ft/m2-es árról 
tárgyaltak. Kéri a testület állásfoglalását, hogy Földhivatali egyeztetés után folyatassa-e a 
tárgyalást a vevıvel.  

Ördög Jakab képviselı álláspontja szerint, ha az egész területet megvásárolja kedvezményt 
lehet részére adni.  
 
                 Állásfoglalás: A képviselı-testület egyetértett a szóban forgó ingatlanok                                
értékesítésében, és felhatalmazza polgármesterét a döntés elıkészítésére. 
 
 
Polgármesteri tájékoztató 
 
Koncz József polgármester tájékoztatja a képviselı testület tagjait, hogy megjelentek az újabb 
Leader pályázati kiírások.  Ezek elsısorban civil szervezeteknek szólnak, ık nagyobb 
támogatottsággal pályázhatnak. A tervek szerint pályázatot nyújt be a „Karcos Murci”, a 
Hagyományırzık és a TITÁN Egyesület.  A Szkultinfo Kht. ismét pályázatot nyújt be a 
gasztrokulturális fesztiválra. Keresik a lehetıséget a volt idısek otthona épületének további 
felújítására (ablakcsere, vízvezeték hálózat felújítása). Szeretnének a Matyó lakodalomra is 
pályázati támogatást szerezni. Elvi állásfoglalást kér, hogy amire lehet pályázhatnak. 

 
Állásfoglalás: A képviselı-testület üdvözli a pályázati lehetıségeket, és kéri 

polgármesterét, hogy a pályázó szervezeteknek adja meg a szükséges segítséget.  
 
Koncz József polgármester kéri a testület döntését a Matyó lakodalom idıpontjáról. Három 
lehetséges dátumot jelöl meg. 2012. augusztus 4., 11. és 18-a. Jelzi, hogy a Szentkirály 
Szövetség találkozója augusztus 11.-12.-én lesz.  Elmondja, hogy gondolkodott az augusztus 
18-ai dátumban is, de a segítı asszonyok kifejezett kérése az volt, hogy ne ezen a napon 
legyen, mert az ünnep miatt otthon is elfoglaltságuk van.  
 
Aranyosi Imre képviselı javaslata, hogy két dátumot jelöljenek meg és kérdezzék meg a fıbb 
szereplıket, ık válasszanak. Lehet, hogy közülük valakinek arra az idıpontra egyéb 
elfoglaltsága van.  
 
Ördög Jakab nem tartja jónak a felvetést. Ezzel ismét csak egy vitát indítanának el, még soha 
nem kérték ki a szereplık véleményét.  İ az augusztus 18-ai dátumot javasolja, szerinte a 
segítıknek pár órás elfoglaltságot jelent a lakodalom elıkészítése, ez nem lehet akadály. 
Ráadásul ez a dátum hosszú hétvégére esik, ami szintén mellette szól. 
 
Kiss Lajos képviselı véleménye szerint tiszteletben kellene tartani a segítı asszonyok kérését. 
Augusztus 20-án önkormányzati ünnepség is lesz, így már túl közel vannak egymáshoz a 
rendezvények. 
 
 Állásfoglalás: A képviselı-testület a Matyó lakodalom idıpontját 2012. augusztus 4.-
ben határozza meg.  
 
Ezt követıen Koncz József polgármester néhány aktuális eseményrıl tájékoztatja a testület 
tagjait. Október 8-án idısek napi rendezvényt tartanak a 60 éven felüli lakosok részére. Az 
ünnepi mősor után asztalhoz ültetik az idıseket és egy tál étellel vendégelik meg ıket az 
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önkormányzat éttermében. Elızetesen kérdıívvel felmérik, hogy ki kíván részt venni a 
rendezvényen.  Aki igényli autóval szállítják be az ünnepségre.    
  
A jövı héten elkezdıdik a külterületen lévı vízelvezetı árkok kotrása. A terv szerint az un. 
„Dominom” melletti rész, a Temetı melletti meder kotrása, valamint a Bollók tavi nádas 
takarítása történik meg. 
 
A CKÖ vezetıje beadványban kérte, hogy a települési önkormányzat és a Cigány Kisebbségi 
Önkormányzat közötti megállapodást vizsgálja felül a képviselı-testület. Elmondja, hogy a 
törvényi háttér alapján erre a felülvizsgálatra évente egy alkalommal január 1 és 15. között 
kerülhet sor. Így a beadványban foglalt kérésre 2012. január 1-jét követıen térnek vissza.  
 
A napokban fejezıdik be a Széchenyi utcán a TIGÁZ beruházás. A munkálatok kezdetén 
arról tájékoztatták a lakosságot, hogy a fıvezeték cseréje fog megtörténni, ami a lakosokat 
különösebben nem érinti. A késıbbiekben derült ki, hogy a régi bekötések néhány helyen nem 
felelnek meg az új szabványnak. Jelenlegi szabály szerint az ingatlanon belül a kerítéstıl 1 m-
es távolságig  építik ki a vezetéket a többi rész a tulajdonost terheli.  Van néhány olyan 
ingatlan is ahol a szomszédos telken keresztül építették ki a vezetéket. Ez a mai szabályok 
szerint már nem lehetséges. A TIGÁZ levélben tájékoztatta a lakosokat arról, hogy aki igényli 
annak soron kívül megtervezik és a kivitelezést is vállalják.  Az ajánlatban tervjóváhagyás, 
mőszaki felülvizsgálat, térítésmentes mérıóra le és felszerelés szerepel. Magát a bekötést és a 
vezetékeket illetve csonkot kell megfizetni.  Amennyiben a tulajdonos erre nem tart igényt, 
akkor az eredeti állapot szerint visszakötik. Most ez okoz némi tanácstalanságot az érintett 
lakók körében.         
 
 
Képviselıi hozzászólások  
 
 
Ördög Jakab képviselı véleménye szerint a TIGÁZ hibát követett el azzal, hogy errıl nem 
tájékoztatta  elıre a lakókat. Mivel ezt nem tette meg, kedvezményt kell kérni a cégtıl a 
munkálatokra. 
 
Dobóné Koncz Judit képviselı elmondja, hogy többen megkeresték a volt Idısek Napközi 
Otthonának ismételt beindításával kapcsolatban. Szeretnék, ha napközbeni jelleggel, 
klubszerően újra indulna ez a szolgáltatás. Sokan közülük anyagi okokból nem engedhetik 
meg maguknak, hogy idısek otthonába költözzenek. Tisztában van vele, hogy ennek 
jogszabályi, finanszírozási háttere bonyolult, de kéri, hogy nézzenek utána a lehetıségeknek. 
Lenne- e lehetıség arra, hogy meghatározott díj befizetése ellenében - ami hozzájárulna a 
világítás, főtés stb. költségeihez – napközbeni jelleggel újraindulna ez a szolgáltatás. 
 
Kiss Lajos képviselı kérdezi, hogy várható-e, hogy a volt Tejcsarnok mellıl a törmeléket 
elszállítják. 
 
Aranyosi Imre képviselı érdeklıdik, hogy lehet-e már tudni valamit az Öregotthon építésével 
kapcsolatos tervek ügyében.   
   
Koncz József polgármester a kérdésekre adott válaszában elmondja, hogy az idısek napközi 
otthonával kapcsolatos kérés hozzá is eljutott. Utána kell nézni a lehetıségeknek, de a mostani 
anyagi helyzetben nem sok az esélye, hogy fel tudja vállalni az önkormányzat.  Jelenlegi 
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állapotában a volt Idısek Otthonának épülete sem alkalmas arra, hogy újrainduljon a 
szolgáltatás. Az új, bentlakásos idısek otthona építésére sajnos nincs pályázati kiírás. 
Figyelemmel kísérik a pályázatokat és lehetıség esetén lépnek. A volt Tejcsarnok melletti 
törmelék elszállítására csak ígéret van, egyre inkább úgy néz ki, hogy az önkormányzatnak 
kell felvállalnia az elszállítatást. 
 
    
Több kérdés, hozzászólás nem érkezett, a képviselı-testület zárt ülésen folytatta munkáját, 
melyrıl külön jegyzıkönyv készült. 
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